
Interpelácia č. 31/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Ing. Bulla: 

Interpelácia sa týka územného plánu. V júni 2016 sme schvaľovali Zmeny a doplnky 

územného plánu č. 3 myslím, že to bolo. Chcem sa spýtať v akom stave je spracovanie tejto 

dokumentácie, lebo medzi tým sme už mali na našej komisii výstavby, niekoľkokrát sme sa 

bavili o ďalších lokalitách, ktoré by bolo potrebné riešiť zmenami a doplnkami územného 

plánu. A pritom to, čo sme schválili pred rokom, nemáme žiadnu informáciu v akom je to 

stave.  

 

Ing. Timečko: 

Zmeny a doplnky územného plánu č. 3 sú v štádiu verejného obstarávania. To znamená, 

vyberáme teraz spracovateľa a garanta pre zmenu územného plánu č. 3. 

 

Ing. Bulla: 

No, ešte raz opakujem, schvaľovali sme to 20.6.2016, to je rok a pol. Teraz hľadáme 

dodávateľa na zmeny a doplnky? Tí, ktorí teraz požiadajú o zmeny a doplnky, máme im 

povedať, že to bude trvať 2 roky? 

 

Ing. Timečko: 

Nie, čakalo sa ešte na zmeny a doplnky, ktoré v podstate mali byť riešené takisto v trojke, len 

niektorí ľudia to skrátka odmietli za svoje finančné prostriedky, lebo za bývalého vedenia, 

kedy sa robil územný plán boli urobené chyby a tieto chyby by sa mali odstrániť. Preto sme 

mysleli, že tento balík na zmeny a doplnky k územnému plánu č. 3 bude väčší. Ale keďže 

ostatní nemajú záujem pristúpili sme obstarávaniu na dve lokality.  

 

Ing. Bulla: 

Neviem, budem si to musieť, ja sa vrátim k tomu pôvodnému územnému plánu pán vedúci 

odboru výstavby. Ja som sa zúčastňoval ešte tej prípravy toho územného plánu ešte za čias 

primátora Anďala, ako občan a potom ešte aj ako poslanec, aj som ho pomáhal schvaľovať. 

Viem, že pri tvorbe územného plánu, ktorý sa vtedy tvoril niekoľko rokov neboli vychytané 

všetky lokality, ale nie vinou mesta, ale vinou tých, ktorí sa toho pripomienkovania územného 

plánu nezúčastnili a keď bol územný plán schválený, s prekvapením zistili, že ich lokalita je 

riešená ináč, ako oni majú v úmysle s tou lokalitou nakladať. To, boli tie chyby, aby sme 

pomenovali, čo boli chyby. Tak sa potom samozrejme zmenami a doplnkami č. 1 a 2 

v krátkom čase snažilo mesto opraviť to, čo vy ste pomenovali ako chyba. Aj to bolo 

opravené, ale ... nedokončená interpretácia 

 

Ing. Timečko: 

Nebolo to opravené. 

 

Ing. Bulla: 

No, boli opravené tie lokality, ktoré boli požiadané o zmeny a doplnky. Tie, ktoré žiadajú 

teraz, nemôžme predsa vzťahovať na to, že sa neopravili vtedy. Jednoducho viete, ako to 

funguje, ale v každom prípade to netrvalo 2 roky, trvalo to maximálne pol roka, pokiaľ sa 



pamätám zmeny a doplnky. A preto sa pýtam, lebo také požiadavky život prináša 

a predpokladám, že aj budú ešte, budeme sa nimi zaoberať, aby sme vedeli povedať v akom je 

to štádiu, či čakáme a bude sa to robiť spolu s tými schválenými zmenami č. 3, alebo či sa to 

bude priebežne potom opäť riešiť osobitne.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


